

Title (en)

DISMOUNTABLE COMPOSITE STRUCTURE INTENDED TO FORM A FLOOR SURFACE COVERING OR SIMILAR.

Title (de)

AUSEINANDERNEHMBARE ZUSAMMENGESetzte STRUKTUR ZUR BILDUNG EINER BODENVERKLEIDUNG ODER DERGLEICHEN.

Title (fr)

STRUCTURE COMPOSITE DEMONTABLE PROPRE A CONSTITUER UN REVETEMENT DE SOL OU ANALOGUE.

Publication

**EP 0183751 A1 19860611 (FR)**

Application

**EP 85902552 A 19850513**

Priority

FR 8407856 A 19840521

Abstract (en)

[origin: FR2564509A1] The dismountable composite structure is characterized in that each slab (1) is made of plastic material and is comprised of an upper planar surface (2) and of a lower surface reinforced by a plurality of ribs (3) and wherein there is further provided at least one zone (4) comprising projections of appropriate shape for the securement of legs by a ratchet mechanism, and in that to said zone corresponds a leg, also made of plastic material, substantially in the form of a truncated cone, which comprises a lower hollow part separated from the upper part by a substantially horizontal wall. Application to floor surface covering or the like.

Abstract (fr)

Ladite structure est caractérisée en ce que chaque dalle (1) est réalisée en matière plastique et est constituée par une surface supérieure plane (2) et par une surface inférieure renforcée par une pluralité de nervures (3) et dans laquelle est en outre ménagée au moins une zone (4) comportant des projections de forme appropriée pour la fixation de pieds par encliquetage, et en ce qu'à ladite zone correspond un pied, également réalisé en matière plastique, de forme sensiblement tronconique, qui comprend une partie inférieure creuse séparée de la partie supérieure par une paroi sensiblement horizontale. Application au revêtement de sol ou analogue.

IPC 1-7

**E04F 15/02; E04F 15/10**

IPC 8 full level

**E01C 5/20** (2006.01); **E04F 15/024** (2006.01); **E04F 15/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E01C 5/20** (2013.01); **E04F 15/02405** (2013.01); **E04F 15/02447** (2013.01); **E04F 15/10** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8505397A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**FR 2564509 A1 19851122**; EP 0183751 A1 19860611; WO 8505397 A1 19851205

DOCDB simple family (application)

**FR 8407856 A 19840521**; EP 85902552 A 19850513; FR 8500113 W 19850513